








 Vi ønsker at angive en bekymringshenvendelse samt at bede om rådgivning til, hvordan vi videre bør forholde os i denne sag, som nu på tragisk vis ser ud til at 
ende med det værst tændelige udkomme. Dette skal bl.a. ses i lyset af, at det ikke, trods indgående interne undersøgelser af sagen, samt inddragelse af 
politiet er lykkedes os, at finde svaret på, hvad der kan være årsagen til, at  fik de skader, som var årsagen til hendes indlæggelse. Vi ønsker for alt i 
verden at forebygge, at noget lignende kan ske igen, og derfor har vi en forhåbning om, at en belysning af sagen fra jeres side, vil kunne hjælpe os til dette.  

 Jeg forsøgte i dag at kontakte jer telefonisk, men fik desværre ikke kontakt til en sygeplejerske som kunne rådgive mig. Derfor har jeg valgt at sende 
bekymringshenvendelsen afsted, og vil samtidig bede jeg om at kontakte mig, så snart det er muligt. 

Med venlig hilsen.  

D 24/5 ringes jeg op af konsulent  fra Styrelsen for Patientsikkerhed.  

Han havde læst hændelsesforløbet, og tilbagemeldingen fra ham var, at ud fra det han kunne læse, har man fra Ny Mårumvej side handlet rettidigt, ansvarligt 
og samvittighedsfuldt, da man konstaterede, at noget ikke var som det skulle være hos .  

Hvis dør, vil der muligvis blive tale om en ligsynssag. En sådan vil kunne betyde, at STSP går ind og undersøger sygehusets håndtering af forløbet. 

 

 

D. 24/5 sendte jeg nedenstående opfølgning til Styrelsen for Patientsikkerhed. 

Hej  

Jeg har tidligere idag fået god rådgivning på min henvendelse fra   

Som vi også talte om under samtalen er både medarbejdere og ledere dybt berørt af situationen på Ny Mårumvej. Vi har fortsat en forhåbning om, at en evt. 
nærmere belysning af sagen fra STPS´s side, ville kunne være en hjælp for os til at finde ud af, hvad der kan være sket.  

På den korte bane, vil jeg dog spørge, om der er nogen mulighed for at vi kan få nogle linjer fra jer, som ridser jeres vurdering af vores håndtering af 
situationen op. Selvfølgelig med det forbehold, at I har modtaget alle relevante oplysninger i det medsendte hændelsesforløb. Det ville være en stor hjælp for 
os i den debriefing vi foretager i medarbejdergruppen.  

Med venlig hilsen  

 



Mail sendt til Martin Godske d. 27/5 

Som opfølgning på bekymringshenvendelse sendt d. 22/5 blev jeg ringet op af konsulent  fredag d. 24/5.  

Han havde læst hændelsesforløbet, og tilbagemeldingen fra ham var, at ud fra det han kunne læse, har man fra Ny Mårumvej side handlet rettidigt, ansvarligt 
og samvittighedsfuldt, da man konstaterede, at noget ikke var som det skulle være hos   

Hvis dør, vil der muligvis blive tale om en ligsynssag. En sådan vil kunne betyde, at STSP går ind og undersøger sygehusets håndtering af forløbet. 

 

Telefonisk kontakt d. 3/6.  

 ringede tilbage d. 3/6 og forklarede at STPS ikke umiddelbart kunne imødekomme mit ønske om en skriftlig bekræftelse, da de ikke førte 
tilsyn på sagen. Han ville dog vende sagen med en overordnet, og vende tilbage, hvis de alligevel vurderede, at de kunne sende os en skriftlig bekræftelse. 
Han vendte ikke tilbage.   

 




